

「香兒邁向 55 周年合家歡音樂會—童心同行創未來」 A 場、B 場取消及門票退款安排

原定於 9 月 2 日（星期六）舉行之「香兒邁向 55 周年合家歡音樂會—童心同行創未來」A 場及 B 場因惡劣天氣而取消，本團隨即聯絡多個本地演出場地查詢及協商有關補辦音樂會的事宜，很遺憾所有合適地點的預約已滿，「香兒邁向 55 周年合家歡音樂會—童心同行創未來」A 場及 B 場將不會補辦。

Visa 卡、萬事達卡、美國運通卡、銀聯卡、支付寶、微信支付或電子錢包購票人士：

退款將自動透過貓眼平台處理，並以購票人士在購票時採用的付款方式退款，需時約三個半月。如有查詢，請致電城市售票網票務查詢及客戶服務熱線 3166 1100 或電郵至 urbtix@maoyan.com.hk。

港幣現金、八達通或轉數快購票人士：

請填妥以下門票退款申請（https://www.hkcchoir.org/Temp/Gala_Concert_2023_Show_A_and_B_Refund_Application_Form.pdf），並連同所有完整門票親身遞交至本團西九龍團址或各分團，本團將以自動轉賬方式退款，需時約三個月。

不便之處，敬請見諒。



香港兒童合唱團 謹啟
2023 年 10 月 7 日

"HKCC Towards 55th Anniversary Gala Concert – Singing for the Future" Cancellation & Ticket Refund of Show A & Show B

7 October 2023

Show A and Show B of "HKCC Towards 55th Anniversary Gala Concert – Singing for the Future" were cancelled due to the adverse weather conditions on 2 September (Sat). HKCC immediately contacted a number of possible local performance venues and tried to reschedule the shows, regrettably, there is no venue still available for booking and thus Show A and Show B of "HKCC Towards 55th Anniversary Gala Concert – Singing for the Future" **will not be rescheduled.**

Paid by Visa, MasterCard, American Express, UnionPay, Alipay, WeChat Pay or other electronic payment methods: An automatic refund will be made via the original payment method used, by the Maoyan platform in 3.5 months. Please contact URB TIX at 3166 1100 or urbtix@maoyan.com.hk if you have any enquiries.

Paid by cash, Octopus Card or FPS: Please **fill in the form** (https://www.hkcchoir.org/Temp/Gala_Concert_2023_Show_A_and_B_Refund_Application_Form.pdf) and submit it together with the original physical tickets to HKCC's Centres, the refund will be made via autopay by HKCC in 3 months.

We sincerely apologize for any inconvenience caused.

The Hong Kong Children's Choir